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8. SJEDNICA  
GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULE 

održana u utorak, 07.12.2021. u 
„Dvorani Pula“ Fakulteta ekonomije i turizma,  

Pula, Preradovićeva br. 1 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Pula, 07.12.2021. 



 
SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 
održane u utorak, 07.12 .2021. godine u 

„Dvorani Pula“ Fakulteta ekonomije i turizma, 
Pula, Preradovićeva br. 1 

 
 
 
Sjednicu je u 12,00 sati otvorila DUŠICA RADOJČIĆ (Možemo!) koja je sjednici i 
predsjedavala.  
 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – Egrege consiglere e consiglieri buon giorno, 
otvaram 7. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da su vijećnici Miodrag Čerina, Monika 
Derocchi, Siniša Gordić, Sanja Radolović opravdali kašnjenje, a vijećnik Igor Belas će 
sudjelovati u radu Gradskog vijeća putem on-line platforme Webex, odnosno video  sustavom 
koje će mu omogućiti praćenje i glasanje na ovoj sjednici sukladno članku 83.st.3.  
Poslovnika Gradskog vijeća. 
 
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma 
 
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričića F.Zoričić-mir. mandata 

2. SELMA IBRIŠAGIĆ NL Filipa Zoričića I.Močenić-mir. mandata 

3. KRISTIJAN BITERI NL Filipa Zoričića  

4. IVANA MOHOROVIĆ  NL Filipa Zoričića  

5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO  

6. MIHA PAUS MOŽEMO  

7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO  

8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO  

9. SANJA RADOLOVIĆ SDP tokom 1. točke 

10. IGOR BELAS SDP  

11. SINIŠA GORDIĆ SDP tokom 1. točke 

12. ELENA PUH BELCI IDS-ISU-ZELENI  

13. MIODRAG ČERINA IDS-ISU-ZELENI tokom 8. točke 

14. JADRANKA ČERNJUL IDS-ISU-ZELENI  

15. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU-ZELENI  

16. MASSIMO BRAJUHA IDS-ISU-ZELENI  

17. MARIN LEROTIĆ IDS-ISU-ZELENI  

18. MONICA DEROCCHI IDS-ISU-ZELENI tokom 8. točke 

19.  MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI IDS-ISU-ZELENI Napušta GV tokom 9.toč 

20. MIRKO JURKIĆ HDZ  

21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  

22. MILAN RAŠULA NL Milana Rašule  

 
 



 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav eGlasanja i evidencijskih listića, utvrđujem da je na  8. 
sjednici prisutno 18 vijećnika od ukupno 22 vijećnika, te da Gradsko vijeće može 
pravovaljano odlučivati. 
 
 
POZDRAVLJAM: 
- gosp. Filipa Zoričića GRADONAČELNIKA GRADA PULE 
- gđu. Ivonu Močenić i gosp. Bruna Cergnula, ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA 
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada  
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA  
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA  
- predstavnike MEDIJA 
- gđu. Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik  
- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na  
  mrežnim stranicama Grada Pule  
- i ostale GOSTE  
 
 
OSTALI PRISUTNI: 
 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, zamjenica pročelnice UO za lokalnu samoupravu 
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika 
ANJA ADEMI, p.o.pročelnica UO za lokalnu samoupravu 
VESNA SAJIĆ, p.o. pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo 
INGRID BULIAN, p.o.pročelnica UO prostorno planiranje i zaštitu okoliša 
ROBERT STEMBERGER p.o. pročelnik UO komunalni sustav i upravljanje imovinom 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ, p.o. pročelnica UO za društvene djelatnosti i mlade 
LENA RADUNIĆ, p.o.pročelnica UO za kulturu i razvoj civilnog društva 
NEBOJŠA NIKOLIĆ, p.o. pročelnik Službe za zastupanje Grada 
SLAVICA JELOVAC, p.o. pročelnica UO za opću upravu i mjesnu samoupravu 
IGOR JOVIN, Viši stručni suradnik 1 za pravne poslove UO za lokalnu samoupravu 
MIRNA MOŠNJA, protokol 
DAVOR SEBASTIJAN, informatičar 
DRAŽEN STEPANOV, informatičar 
MICHEL PERCAN, eGlasanje 
MARIJAN KAURIĆ, Covid redar 
GRACIELA PETEH, spremačica 
CINZIA POČEKO KRANJEC, direktor Castrum Pula 97 d.o.o. 
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor, Plinara d.o.o. 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor, Pula Parking d.o.o. 
IGOR ŠKATAR, direktor, Pulapromet d.o.o. 
MARIO PERUŠKO, službenik Pula Sport d.o.o.  
RENATO PERC, direktor, Tržnica d.o.o. 
DEAN STARČIĆ, direktor, Vodovod Pula d.o.o. 
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica, Dječji vrtić Pula  
SANJA KRIZMAN, ravnateljica DV Mali svijet 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica, DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETTA MOROZIN, ravnateljica, Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica, Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica, Pula Film Festival 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj, Pučko otvoreno učilište 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica INK-Gradsko kazalište Pula 
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe 
PAOLO PELESK, predsjednik Savjeta mladih 
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik 
 
 



 
 
PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
 
Poziv s materijalima za 8. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 26. 
studenog 2021. godine, te je 03. prosinca 2021. dostavljena promjena redoslijeda točaka 
dnevnog reda.  
 
Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoja izvješća nadležna radna tijela: 
Odbor za izbor i imenovanja, 
Odbor za statut i druge opće akte, 
Odbor za plan i financije, 
Odbor za prostorno uređenje 
Odbor za razvoj 
Odbor za društvene djelatnosti zbog nedostatka kvoruma nije održao sjednicu. 
 
Dana 02. prosinca 2021. godine zaprimljeni su: 
- Amandmani Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI koji su vam dostavljeni na tablet, o kojima 
će se o izlaganju po točkama predlagatelj izvijestiti i očitovati a odnose se na Program 
građenja, na društvene djelatnosti, kulturu i Proračun. 
- Dana 03. prosinca 2021. dostavljen nam je Amandman gradonačelnika na prijedlog Odluke 
o izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim porezima Grada Pule-Pola.  
 
 
Budući da nisam zaprimila drugi prijedlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda stavljam na 
glasanje DNEVNI RED 8. sjednice Gradskog vijeća kako je predložen 03. prosinca 2021. sa 
11. točaka dnevnog reda. 
 
Predsjednica utvrđuje da se prijavio i 18 vijećnik. 
 
 
 Predsjednica vijeća utvrđuje da je 
 

VIJEĆE s 18 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” usvojilo predloženi dnevni red 8. 
sjednice Gradskog vijeća 

 
 

D N E V N I  R E D 
 
 
1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 7. sjednice Gradskog vijeća od 16.11.2021.   

godine 
3. Donošenje Zaključka o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih  

nepogoda za 2022. godinu 
4. Donošenje: 

 1. Analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Pula-Pola za 2021. 
godinu 
 2. Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite Grada Pula-Pola za 
period od 01.01.2022. - 31.12.2025. 
 3. Plan razvoja sustava civilne zaštite Grada Pula-Pola za 2022. godinu s 
projekcijom financijskih učinaka za razdoblje 2022. - 2024. godine 

5. Donošenje Odluke o odobravanju Programa rada Savjeta mladih Grada Pule za  
2022 godinu 

6.             Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih  
stranaka i nezavisnih vijećnika Gradskog vijeća Grada Pula-Pola za 2022. godinu 



 
7. Donošenje Odluke o dopuni Odluke o raspodjeli rezultata za 2020. godinu 
8. Donošenje: 

 1. Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe 
spašavanja Stanice Istra na području Grada Pula-Pola za 2022. godinu 
 2. Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 
 3. Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 
 4. Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. godinu 
 5. Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti Grada 
Pule za 2022. godinu  
 6. Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2022. godinu 

9. Donošenje: 
 1. Proračuna Grada Pule za 2022. godinu i projekcije Proračuna Grada Pule za 
2023. i 2024. godinu 
 2. Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2022. godinu 

10. Donošenje: 
 1. Odluke o prijedlogu kandidata za članove Nadzornog  odbora trgovačkog 
društva Luka Pula  d.o.o. 
 2. Odluke o prijedlogu kandidata za člana Nadzornog  odbora trgovačkog društva 
IVS- Istarski vodozaštitni sustav  d.o.o. 
 3. Odluka o prijedlogu kandidata za člana Nadzornog  odbora trgovačkog društva 
Zračna luka Pula  d.o.o 

11. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim porezima Grada  
Pula- Pola   

 
 
 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
 
Na 7. sjednici nisu stigli postaviti vijećnička pitanja vijećnici koji danas imaju prednost, 
1. KRISTIJAN BITERI 
2. ELENA PUH BELCI 
3. ARDEMIO ZIMOLO 
4. MIODRAG ČERINA koji će kasniti na sjednicu pa je izgubio svoje pravo danas na 
vijećničko  pitanje. 
Ostali vijećnici su pozvani da se kroz sustav eGlasanja prijave za vijećnička pitanja. 
 
KRISTIJAN BITERI 
Imam pitanje za pročelnicu Ademi. Jučer je izašla u medijima neka kritika HND-a pa vas 
molim da nam objasnite o čemu se točno radi i kako Grad misli financirati te medije? 
 
ANJA ADEMI 
Vjerojatno su mnogi vidjeli priopćenje Hrvatskog novinarskog društva i vijećnici su svi dobili 
na mail vezano za kritiku upućenu vlasti na način dodjeljivanja sredstava medijima i 
uspoređivanje s prijašnjom vlasti. Pravo je HND-a da ima svoj stav i mi nikada ne bi htjeli 
utjecati na njihovo mišljenje. Ono što je veoma važno naglasiti je da je Grad Pula imao javni 
poziv za odabir povjerenstva za dodjelu sredstava medijima, da je u Gradu formirana radna 
skupina koja je odabrala te članove te da će oni na potpuno transparentan i autonoman način 
utvrditi kriterije za dodjelu tih sredstava. U njihovom priopćenju se daje kritika na 



 
proračunsku aktivnost kojom su i definirana ta sredstva, a to je aktivnost predstavničkih, 
izvršnih i radnih tijela grada gdje se tamo nalazi iznos od milijun kuna. Želim naglasiti da će 
povjerenstvo definirati kriterije i mjerila kako će se dodijeliti ta sredstva te da će ti kriteriji i 
mjerila biti dani na glasanje Gradskom vijeću. Mislim da nam je svima isti cilj kako bi naša 
gradska uprava bila što transparentnija i također financiranje medija je jedan od nekoliko 
dijelova transparentnosti koje Grad Pula uvodi. 
 
KRISTIJAN BITERI 
Drugo pitanje imam za pročelnicu Lenu Radunić. Zanima nas Pravilnik za održavanje 
programa u Amfiteatru i onda u članku 14. piše da u realizaciji programa Grada Pule su Grad 
Pula, Arheološki muzej i Turistička zajednica i da pokrovitelj ima pravo na 200 akreditacijski 
numeriranih brojeva od akreditacije ili 200 ulaznica pa me zanima tko koliko tih ulaznica 
dobiva, kome se one dijele, i da li se misli mijenjati taj Pravilnik? 
 
LENA RADUNIĆ 
Da postoji Pravilnik o održavanju manifestacija u Amfiteatru i definirano je čl. 14. da se 
dodjeljuje 200 akreditacija, a karte dobivaju Arheološki muzej, Turistička zajednica Grada 
Pule i Grad Pula. One se dijele po odluci Gradonačelnika. Postoji Odluka koju ću vam 
dostaviti gdje je točno definirano kome se te karte daju. Plan je to promijeniti. Nismo još 
definirali koju ćemo količinu akreditacija tražiti, ali za sada je dogovor da to bude 60. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Ja bih se osvrnuo kratko na oba pitanja, a u skladu su s transparentnosti o kojoj svi pričamo. 
Mediji nikako ne smiju biti sredstvo za oglašavanje, za nečiju promidžbu i taj cilj jest ovog 
neovisnog povjerenstva koje je neovisno birano. Stručnih ljudi apsolutno odvojenih od vlasti 
koji će izraziti svoj pravilnik i koji će iznijeti jasne kriterije pred Gradsko vijeće i onda ćemo 
zajedno o tome razgovarati i taj novac, tih planiranih milijun kuna će se na ravnomjeran i 
transparentan način dalje dodjeljivati kroz proračun. Zasigurno da nova gradska uprava neće 
sebe promovirati na čelu sa mnom. Ne pada mi na pamet, to je prva stvar. Druga stvar, tamo 
gdje se događaj financira u Areni i drugim objektima javnim novcem, nitko iz gradske uprave 
neće dobiti ulaznicu. Ono što je financirano javnim novcem, to i mi moramo platiti. Nećemo 
dodjeljivati ulaznice da bi imali neke svoje pogodnosti jer je to javni novac. Možemo odvojiti 
100, 200 kuna koliko je za ulaznicu i platiti ulaznicu. Evo, prvi događaj koji će biti će biti 
humanitarni koncert u INK. Svi ćemo platiti ulaznicu koji želimo ići na koncert. Nema 
dodjeljivanja ulaznica. 
 
ELENA PUH BELCI 
Moje prvo pitanje je upućeno vama predsjednice Gradskog vijeća. Nedavno smo imali priliku 
pročitati u medijima da ste vi možda, u to ne želim ući, možda će nam dodatno pojasniti 
nadležne službe, obnavljali svoju fasadu bez potrebnih odluka Grada i Konzervatorskog 
odjela. Nakon toga je vaša stranačka kolegica imala potrebu reagirati i prozvati nadležni 
Konzervatorski odjel zbog uvjeta koje propisuju i zbog kojih, kako je ona rekla u članku, za 
obnovu fasada biti će potrebno gotovo 100 proračuna Grada Pule. Ja podsjećam da su uvjeti 
konzervatora i prije bili isti, ali ste sad imali potrebu ovim prozvati bivšu gradsku vlast da nije 
činila ništa i obećali ste građanima da ćete urediti fasade pa sad imam osjećaj kao da u ovome 
pronalazite alibi za neučinjeno. Prema tome, sad postavljam jedno konkretno pitanje: gdje je 
nastao nesporazum između vas kao fizičke osobe koja ima u vlasništvu jedan dio fasade? 
Zašto su iz Grada Pule došla dva kontradiktorna očitovanja i zašto vaša partijska kolegica ima 
potrebu izaći kao stručnjak za fasade i prozvati Konzervatorski odjel koji je nadležan jedini u 



 
Gradu Puli za davanje uvjeta? A isto tako je potrebno također još jedanput reći da je upravo ta 
problematika fasade bila forte u predizbornoj kampanji. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Najprije bih se očitovala o iskonstruiranom slučaju fasada koji je potpuno neutemeljen i kao 
što to biva u senzacionalističkim medijima u posljednje vrijeme, ne samo u Puli, nego u 
cijeloj zemlji, ima jako puno informacija koje novinari plasiraju potpuno neutemeljeno. O tom 
slučaju se zaista više nemam potrebe očitovati, u njemu nema ni trunke istine budući da 
zahvat koji je toliko banalne prirode, mijenjanje, odnosno održavanje zgrade promjenom 
žbuke na fasadi, za taj zahvat nije potrebna nikakva posebna dozvola nego je potrebno se 
pridržavati uvjeta obnove građevine koji su zatraženi i kojih sam se pridržavala. Dakle, ne 
postoji ni jedan razlog da se taj članak pojavi u novinama. Očitovanje kolegice je privatno 
mišljenje koje ne mogu komentirati. Ona ga je objavila na svojem facebook statusu, a mediji 
su prenijeli. Moje je mišljenje da je Konzervatorski odjel dužan voditi brigu o obnovi 
graditeljske baštine i da se svi oni koji tome pristupaju moraju držati pravila. Ukoliko postoji 
potreba da se dio tih pravila mijenja, znamo koje je to mjesto da se takva pravila mijenjaju. 
 
ELENA PUH BELCI 
Drugo pitanje upućujem Gradonačelniku ako nam može dodatno objasniti putovanje u 
Istanbul, obzirom da posljednjih šest mjeseci poprilično četo viđamo na nacionalnoj i 
međunarodnoj sceni izlazak Grada Pule, što me zaista i veseli u jednom dijelu jer zaista 
imamo što pokazati, ali s druge strane ja sam imala jednu tehničku poteškoću sa pročelnicom 
iz Upravnog odjela za kulturu jer upravo u tom tjednu rasprave o proračunu kad je pročelnica 
trebala biti na svom radnom mjestu i odgovarati na upite vijećnika ili dočekati ih kao ostali 
vijećnici u Upravnom odjelu. Kao što znate bio je rok za podnošenje amandmana četvrtak u 
12,00 sati. Ja sam postavila pitanje pročelnici na koje nisam dobila odgovor. Nakon dva dana 
postavila sam joj požurnicu, a o tome je upoznata predsjednica Gradskog vijeća da mi se 
odgovori na upite. Zamolila sam da me se primi. Primile su me druge pročelnice, a pročelnica 
Lena me nije stigla primiti. Onda me naručila da dođem u petak, nakon što je prošao rok za 
dostavu amandmana. Ja se samo jednostavno pitam da li je bilo zaista nužno da ona otiđe ili 
da mi mailom ne odgovori na pitanja jer zaista nije korektno da se temeljem Pravilnika 
dostavljaju upiti. Ono što je bilo ove godine jako specifično je to da nismo mogli jednostavno 
uspoređivati neke stavke jer se jednostavno od sedam Upravnih odjela moralo uspoređivati sa 
devet i tehnički je bilo potrebno postaviti puno pitanja na koje nismo dobili odgovore na 
vrijeme. To je nešto što je meni, kao vijećnici, nedostajalo, jer mi smo dostavili naravno 
Amandmane ali nije bilo dvosmjerne komunikacije na vrijeme. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Koliko mi je poznato, Poslovnik nije povrijeđen, vi ste dobili materijale, čini mi se 15. 
studenoga, ali ja vam se ispričavam ako je sve to skupa ispalo tako kako je ispalo, nije bilo 
nikakve namjere. Naš put u Istambul nije bio izlet. Vidjeli ste sami i vjerujem po programu 
samog sumita, Pula je imala priliku biti među 40 gradova, kako je to Istanbul procijenio, četiri 
dana na teme pravne komunikacije, urbane regeneracije, promocije Grada Pule, kulturnih 
suradnja s gradovima, koje ćemo i ostvariti, tako da zasigurno tamo nitko nije bio tko nije 
trebao biti. U jednom dijelu podržavam da moramo brže i bolje komunicirati, ali vjerujem da 
ste vi dobili odgovore na svoja pitanja. Ti materijali su bili, kažem poslani i prije. Ja na sebe 
prihvaćam dio odgovornosti ako mislite da je to trebalo biti bolje organizirano, zasigurno 
pročelnica ne, jer smo imali radne zadatke, zasigurno ne neke druge. Neke stvari će se 
događati i u smislu promocije grada i po Hrvatskoj i izvan Hrvatske jer Pula je i prije, ne 
samo dok sam ja gradonačelnik, puno prije mene prepoznatljiva i zaista je dobro da tako  



 
komuniciramo jer će se možda otvoriti nekakve dobre prilike da Pula ima i dulju sezonu i 
možda nekakve dobre investicije u samu industriju. Vjerujem da time otvaramo grad i da je to 
puno korisnije. To je nekakav moj osvrt na sve. 
 
ELENA PUH BELCI  
Da li nam samo još možete reći tko je bio iz delegacije Pule, koliko vas je bilo i na čiji trošak 
ste putovali. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Trošak smještaja puta podnose organizatori. Mi smo išli, pročelnica Ademi, pročelnica 
Radunić, pročelnik Nikolić, predsjednica Odbora Mohorović. Nas pet je bilo i svi smo bili 
tematski podijeljeni po radnim skupinama. Tako su bili i drugi gradonačelnici Istambula, 
Beograda, Prištine, Soluna, Sarajeva, Patrasa i da ne nabrajam sve. Iz Hrvatske je bio grad 
Split, pozvan je i Grad Rijeka koji nije mogao prisustvovati jer su imali Gradsko vijeće, 
pozvan je i Grad Zagreb, kolega Tomašević se ispričao, pozvan je i grad Dubrovnik, kolega 
Franković je trebao pozvati delegaciju i odustali su u zadnji čas, a za druge Hrvatske ne znam. 
Samo dva grada su bila iz Hrvatske, među njima Grad Pula, što je kompliment. 
 
ARDEMIO ZIMOLO  
Oba pitanja imaju istu tematiku, prvo pitanje ide predsjednici Gradskog vijeća, a drugo 
Gradonačelniku. 
Za prvo pitanje, pošto ste Vi prva među jednakima, ja bih zatražio zaštitu od Vas radi laži, 
odnosno ne istine se pojavljuju i za govornicom kažu. Na prošloj sjednici Gradskog vijeća, uz 
burnu reakciju SDP-ove vijećnice na moje benigno pitanje vezano za Roberta Raponju koji je 
izabran za člana kazališnog vijeća dobio sam neki protivni udar koji onog momenta nisam 
imao činjenice da se branim, a to je da je IDS potjerao gospodina Raponju iz Pule i koga treba 
biti sram. Mene su ljudi po gradu zaustavljali i pitali kako mogu dozvoliti da me se ovako 
vrijeđa, ružno proziva, a činjenice su sasvim drugačije, pa ću sada reći. Gosp. Raponju nije 
nitko smijenio, njemu je istekao mandat u 10. mjesecu 2004. godine kad je na vlasti bila 
koalicija IDF-SDP. Kako mu je mandat istekao, dali su mu ugovor o radu za neke druge 
poslove jer natječaj nije bio još proveden. Na novi natječaj se on javio, ali nije izabran, već je 
izabrana Saša Broz, SDP. Ona mu je u prosincu 2004. godine dala izvanredni otkaz ugovora o 
radu zbog teške povrede radnih obaveza jer je bio na bolovanju, a režirao je u Subotici i nota 
bene, još je ostavio to kazalište u milijunskom dugu. Čisto radi javnosti da se zna da IDS nije 
sramno postupio i nije ga smijenio. To je samo konstatacija i zahvaljujem što ste uvažili da mi 
dopustite da iznesem činjenice. 
Pitanje je: da li će me se zaštititi od laži koje su izgovorene u ovoj vijećnici? 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Ja ne mogu znati sve te detalje što se događalo 2004. godine. Vi postavite pitanje, vijećnici 
prema Poslovniku imaju pravo na ispravak netočnog navoda, a vi zatim na odgovor na taj 
ispravak, tako da se ja nadam da su ti mehanizmi koji su predviđeni Poslovnikom dovoljni da 
se stvari raščiste. Evo danas smo imali dodatnu priliku da raščistimo stvar i ja se nadam da ste 
zadovoljni što ste imali priliku iznijeti svoju stranu priče. Vijećnica Radolović se javila za 
povredu Poslovniku. 
 
SANJA RADOLOVIĆ  
Javljam se za ispravak netočnog navoda ili povredu Poslovnika, kako god želite. Htjela bih 
vas obavijestiti da Saša Broz nije nikada bila, niti je, koliko ja znam, članica SDP-a. Ono što 
sam ja rekla, nisam rekla, IDS ga je smijenio, mogu citirati sebe „vi ste mu skinuli glavu” i to 



 
točno je tako bilo. Međutim, ja jako poštujem privatnost gospodina Raponje, jako cijenim 
njegovu profesionalnu karijeru i stojim iza toga što sam rekla, a to što vi ovdje tražite zaštitu, 
pa gledajte, isto tako mi smo trebali zaštitu za urbanizaciju zemlje tamo iznad Tehnomonta 
2012. godine kad se na vaš zahtjev kao tadašnjeg potpredsjednika Gradskog vijeća, ne znamo 
ni dan danas zašto, tražili da se to visoko vrijedno zemljište urbanizira i danas, na žalost smo 
suočeni s gotovim činom. Ja bih isto tako zatražila zaštitu gradsku imovine na uštrb onog što 
ste vi učinili. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Htjela bih upozoriti da odgovor vijećnika na vijećničko pitanje Poslovnikom nije dopušten, 
tako da smo sad s ovim završili i idemo dalje s postavljanjem vijećničkih pitanja. 
 
ARDEMIO ZIMOLO 
Drugo pitanje upućeno je Gradonačelniku vezano za člana kazališnog vijeća kojeg smo 
izabrali. Tu se proteže isto jedna neugodna situacija vezano za člana gospodina Raponju gdje 
su čak pisale i novine o tome i mi smo dobili odgovor od gospodina Raponje koji me ni malo 
ne zadovoljava. Nakon mog izlaganja ću pitati vas i gospodina Gradonačelnika da li stoji iza 
toga da on i dalje može biti član kazališnog vijeća? Naime, bio je jedan susret kazališta, 
pozorišta u Brčkom prošli mjesec gdje je predsjednik žirija bio navodno jedan seksualni 
zlostavljač. Iza toga se formirala jedna grupa koja nije tražila baš zaštitu svih tih osoba koje su 
seksualno uznemirene. Gospodin Raponja je bio član žirija, krnjeg žirija jer jedan član, kad je 
doznao o čemu se radi, nije htio učestvovati. Samo da pročitam par naslova što kaže 
„Narodno pozorište iz Sarajeva odbija nagradu susreta pozorišta kazališta u Brčkom”, 
„Pozorišni susret u Brčkom ogledalo misoginosti balkanskog društva”, „Neviđeno, krnji žiri 
susreta u Brčkom ipak dodijelio nagrade iako su se svi izuzeli iz konkurencije”. Mislim, 
moralno pitanje se postavlja da li je on zaslužio kad stane uz bok ovakve osobe da predstavlja 
nas u kazalištu. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Odmah po zamolbi povjerenstva poslao sam upit gospodinu Raponji da se izjasni. Vi ste  
dobili dogovor, ja ću ga pročitati. Zamolio sam gospodina Raponju da se očituje oko tog 
događaja. 
„Poštovani, u žiri u Brčko me pozvala direkcija festivala i prihvatio sam ugovornu obvezu da 
vrednujem selektirane sjajne predstave iz Hrvatske, Bosne i Hercegovine i Srbije. Svake 
godine jedan od hrvatskih umjetnika je član žirija na Festivalu u Brčkom, poput: Ive 
Grgurevića, Joška Ševe, Anje Šovagović Despot, koji su bili prije mene. Glumački rad 
Branislava Lečića sam pratio zadnji put u predstavi Pijana noć u produkciji Ulysses teatra. 
Njega je izabrala za rad u žiriju direkcija festivala koja snosi odgovornost za njegov 
angažman. Nisam ni u kakvim poslovnim ni u privatnim odnosima sa Branislavom Lečićem.” 
To je bio njegov odgovor. Ako vi mene pitate, povjerenstvo može ponovno o tome 
dogovarati. Mislim da se gospodin Raponja ogradio od gospodina Lečića, ali ja ne poznam 
dovoljno dobro tu situaciju sa gospodinom Lečićem i mislim da to neće gospodina Raponju 
ometati u njegovom radu, ali zaista o tome može povjerenstvo, ne znam je li može pravno, ali 
može ponovno razgovarati. Ne bi trebali mi na Gradskom vijeću sada toliko mantrati o tome. 
 
ARDEMIO ZIMOLO 
Što se toga tiče, pravno gledano je sve u redu, ali tu je pitanje morala. Moral bi trebao biti 
iznad svega u ovakvim slučajevima, ako treba, gospodine Gradonačelniče, imam dosta 
materijala tu, a zna se kako kod nas ne funkcionira pravna država, možete zamisliti kako u 
Srbiji funkcionira. 



 
 
Predsjednica vijeća poziva da se vijećnici dalje prijave u sustav za postavljanje vijećničkih 
pitanja. Prijavili su se :  
MILAN RAŠULA 
SEAN SOLDATIĆ 
IVANA MOHOROVIĆ 
MARIN LEROTIĆ 
DUŠICA RADOJČIĆ 
SANJA RADOLOVIĆ 
ELENA PUH BELCI 
NOEL MIRKOVIĆ 
JADRANKA ČERNJUL 
ANA FONOVIĆ 
MIRKO JURKOĆ 
ARDEMIO ZIMOLO 
 
MILAN RAŠULA 
Prvo pitanje postavio bih pročelnici Ademi s obzirom da je prema Odluci u ustrojstvu 
propisano da je njen odjel nadležan ili da obavlja organizacijske, pravne, savjetodavne i 
stručne administrativne poslove iz djelokruga Gradonačelnika i Gradskog vijeća, a tiče se 
provođenja Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela, odnosno iz čl. 20. te Odluke 
propisano je da će Gradonačelnik donijeti Pravilnike o unutarnjem redu upravnih tijela na 
prijedlog pročelnika u roku od 30 dana od stupanja na snagu Odluke. Odluka je objavljena u 
Službenim novinama Grada Pule 13/21, stupila na snagu 16., i siguran sam da Gradonačelnik 
nije prekludirao rok, međutim, ono što je simptomatično, da ti Pravilnici o unutarnjem redu 
nisu objavljeni u Službenim novima Grada Pule. Konkretno pitanje postavljam: zašto nisu 
objavljeni jer su stupili na snagu, odnosno u primjeni su, budući je na temelju tih Pravilnika o 
unutarnjem redu i rađena aproksimacija troškova za pokrivanje plaća i troškova hladnog 
progona upravnih tijela. 
Drugo pitanje se na neki način nameće samo po sebi, nekakvu naznaku je dala i kolegica 
Ibrišagić na zadnjoj sjednici vijeća kada je projicirala slike iz Emove ulice, a nedavno je 
obavljen i u Glasu Istre članak o obitelji Abdulahi koja tamo živi 35 godina sa deseteročlanom 
obitelji. Gradonačelnik i predsjednik vijeća Romske nacionalne manjine Eko Bajrami su 
obišli teren. Postavljam pitanje Gradonačelniku: što se napravilo po pitanju obitelji Abdulahi, 
da li postoji naznaka nekakvog rješenja i ako ne postoji da li postoji neka mogućnost da im se 
pomogne u ovo adventsko vrijeme jer i ti ljudi imaju pravo na nekakvu ugodu u ovom 
predblagdanskom ozračju? 
 
ANJA ADEMI 
Pravilnici o unutarnjem ustrojstvu odjela su objavljeni na oglasnim pločama, nisu bili 
objavljeni u Službenim novinama, ali možemo pisanim putem dostaviti odgovor iz kojeg 
razloga nisu objavljeni u Službenim novinama Grada. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
To je deseteročlana obitelj s osmero djece. Ja sam bio u posjet k njima. Mi smo pronašli, to su 
me iz grada upozorili, da je to zapravo jedna montažna kuća koju je Grad dobio na donaciju 
prije nekog vremena. Pronašli smo joj prostor u ime Uljanik standarda, čini mi se. Ta kuća 
ima 100 kvadrata kao montažna kuća i tražimo način kako tu kuću donijeti svrsi i završiti i 
montirati i gdje. Tražimo lokaciju kako im pomoći zaista, jer žive u jako lošim uvjetima. Ta 
kuća je jedan plan da ta obitelj bude u toj kući koja ima 100 kvadrata, ona ima vrata, prozore, 



 
spremljena je dobro. Sad tražimo prostor gdje i i kako i imali smo na kolegiju jučer baš tu 
temu, tako da želimo što prije pomoći toj obitelji. Jedino je preostalo na tom dijelu i još 
postoji jedna obitelj u kritičnom stanju kod Herculanee. Njih je četvero. Isto tako žive u lošim 
uvjetima u jednoj trošnoj kući. Također pokušavamo naći rješenje. Žive u lošim higijenskim 
uvjetima. Ono što mogu reći je da pokušavamo s tom montažnom kućom pomoći najprije toj 
deseteročlanoj obitelji, a ovo što ste rekli sad u vrijeme blagdana, evo ja ću ih posjetiti pa ću 
vidjeti na koji način možemo pomoći. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Samo ću sada pročitati dio iz Poslovnika još jednom u vezi sa vijećničkim pitanjima pa ću 
vam onda dopustiti ovo dopunsko. 
„Nakon primljenog odgovora na vijećničko pitanje vijećnik može na sjednici Gradskog vijeća 
iznijeti mišljenje o odgovoru i postaviti dopunsko pitanje u ukupnom trajanju od dvije minute. 
Nakon toga ide ponovno dopunski odgovor koji ne može trajati duže od četiri minute.” 
 
MILAN RAŠULA 
Ako bukvalno tumačimo to, kaže, nakon odgovora da li jednog ili obadva, nije važno. 
Referiram se na odgovor pročelnice Ademi i podsjećam da se radi o općem aktu internog 
karaktera koji podliježe ocjeni zakonitosti sukladno čl. 3. st. 2. Zakona o upravnim 
sporovima. Da je Zakonom o lokalnoj i područnoj samoupravi propisano samo obavezno 
objavljivanje akata u službenom glasniku grada, znači Službenim novinama, a to potvrđuje i 
sudska praksa, možete pogledati na web stranicama stajalište Visokog upravnog suda. S druge 
strane, praksa gradova, ja sam googlao Rijeku, Osijek, znači tu neki gradovi naši, veličine 
Pule ili veći od Pule i oni imaju te akte objavljene u svojim službenim glasilima i podsjećam 
još jednu stvar, da je nedavno Grad Pula imao problem s jednom djelatnicom koja je vodila 
sudski spor sa Gradom i dobila je spor u svoju korist upravo iz ovog razloga što akt nije bio 
objavljen u Službenim novinama. To je komentar na odgovor pročelnice Ademi. 
I odgovor Gradonačelniku: zahvaljujemo se na vašoj senzibilnosti za pitanje romske zajednice 
i za pitanje potrebitih porodica. Ja sam čak mislio ako postoji problem dok se ne stvori baza 
podataka o fundusu stanova u vlasništvu Grada Pule da mi ovdje vijećnici na neki način 
pomognemo njima dijelom iz vijećničkih naknada da se makar uzme u najam neki stan 
stotinjak, 120 kvadrata na šest mjeseci pa da se ti ljudi zbrinu. 
 
SEAN SOLDATIĆ 
Ja bih otvorio jednu temu koja još nije načeta u ovom sazivu Gradskog vijeća, a to je status 
zapošljavanja invalida u gradskim službama, odnosno u gradskim tvrtkama Grada Pule. Vlada 
Republike Hrvatske je predvidjela 50 milijuna kuna za zapošljavanje osoba s invaliditetom. 
Kako je ova vlast, ova koalicija preuzela Grad Pulu više od pola godine, da li se što 
promijenilo u vašoj koncepciji što se tiče zapošljavanja osoba s invaliditetom u gradskim 
tvrtkama, odnosno u upravnim tijelima Grada Pule, obzirom da je Grad Pula do sada plaćao 
penale u milijunskom iznosu zbog nezapošljavanja osoba s invaliditetom sukladno zakonima i 
propisima. Vlada Republike Hrvatske predvidjela je sredstva i lokalna samouprava aplicira i 
određene tvrtke svakog koji je zainteresiran odnosno ima namjeru poštivati zakon koji 
omogućuje invalidima da sukladno svojim sposobnostima se zaposle u tvrtkama, odnosno u 
upravnim tijelima gradova i općina.  
Prvo pitanje postavljam Gradonačelniku: Da li će Grad Pula i dalje, kao do sada, dok je bio na 
vlasti IDS, plaćati penale ili se nešto promijenilo u koncepciji i pristupu zapošljavanja 
invalida u Gradu Puli? 
Drugo pitanje bi bilo za Gradonačelnika. Apeliram na novu vlast, jedna sugestija i apel da 
Grad Pula popravi svoju kvalitetu komunikacije sa građanima. Jedan od tih načina je stvaranje 



 
jedinstvenog uslužno-informativnog punkta. Da li se razmišlja da se stvori objedinjeni 
uslužno-informativni punkt koji bi omogućio našim građanima da dobiju na jednom mjestu 
sve informacije kako da ostvaruju svoja prava i obveze prema gradskim tvrtkama i uslugama 
koje dobivaju od gradskih službi i gdje bi na tom jednom mjestu mogli izvršiti sve uplate koje 
imaju i obveze koje imaju prema gradskim tvrtkama, odnosno plaćanje komunalne naknade 
itd. Znači to je jedan veliki iskorak koji su neki gradovi i jedinice lokalne samouprave u 
Hrvatskoj i u našem susjedstvu već napravile. To bi bio jedan dobar primjer i jedan dobar 
iskorak u pružanju kvalitetnih usluga građanima Grada Pule. 
 
SLAVICA JELOVAC 
Pitanje je dobre namjere. Naravno da trebamo brinuti o invalidima i tu smo svi dosta 
osjetljivi. Naime, u Gradu Puli mi imamo jedan broj zaposlenih osoba sa invaliditetom koji su 
uvršteni u listu, a isto tako Grad Pula ima sklopljen Ugovor sa Tekop Novom. To je ustanova 
za zapošljavanje invalida sa kojom, temeljem Zakona o profesionalnoj rehabilitaciji i 
Pravilnika o kvotnom sustavu smo oslobođeni tih, ajmo reći, penala koje oni koji nemaju u 
odnosu zaposlenih invalida u odnosu na broj zaposlenih radnika pa da moraju plaćati. Grad 
Pula po pitanju tog dijela ima zaposlenih invalida sa liste, ali ima i sklopljen Ugovor sa Tekop 
Novom pa na temelju tog Ugovora ustvari nema te obaveze u odnosu na visinu ugovora 
zapošljavanja određenog broja invalida, tako da u Gradu Pula tog troška nema. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Osvrnut ću se na oba pitanja. Nadopunit ću kolegicu pročelnicu Jelovac. Posjetio sam sve 
Udruge invalida i ljude s poteškoćama i razgovarali smo sa svima i znamo koji su problemi. 
Jučer smo dobili mail vezano za advent da bi trebalo omogućiti bolji pristup invalidima, itd. 
Ulazak u gradsku upravu, poduzeća itd. Imamo s tim problema i na tome treba raditi. 
Omogućiti svakome isto. 
Što se tiče punktova, jako dobro pitanje, mi smo to obećali i to ćemo napraviti. Govorimo o 
dvije pozicije, to su ili Giardini gdje je info punkt prvi već sada ili gdje su prostorije 
Vodovoda na Karolini i isto tako kod zgrade Italuniona. Gledamo da bude i pristup invalidima 
i ostalima i da taj jedan sustav pojednostavimo i da ljudi tamo mogu plaćati račune, a 
istovremeno ide i cijela digitalizacija.  
 
SEAN SOLDATIĆ 
Samo komentar na prvi odgovor što se tiče zapošljavanja invalida. To mi je drago čuti. 
Zahvalio bi na odgovoru, samo bih molio pisani odgovor da imamo cjelokupnu sliku o tome 
pa eventualno da dalje surađujemo, odnosno da vidimo što se po tome može napraviti. Što se 
tiče zapošljavanja invalida, znači, jedan pisani odgovor bi samo molio čisto o podacima 
koliko je osoba zaposleno, a koliko bi trebalo biti, da imamo malo širu sliku kao vijećnici o 
čemu se radi. 
 
IVANA MOHOROVIĆ 
Pitanje će biti vezano za advent u Puli pa bih samo pozvala sve vijećnike da dođu u grad, da 
prošetaju, da osjete malo blagdanski ugođaj i da puste da svijetla uđu u njihovo srce a možda 
shvate da nije sve u nazivu. 
Pitanje za direktoricu Pula film festivala, gospođu Restović: da li nam možete reći koliki su 
bili prihodi od najma kućica adventskih 2019. godine kad nije bilo licitacije i koliki su prihodi 
ove godine, kada su se kućice dodjeljivale putem licitacije? 
 
GORDANA RESTOVIĆ 



 
2019. godine od najma kućica uprihodovali smo 100.000,00 kuna, ove godine je to više, 
180.000,00 kuna. Moramo napomenuti tu razliku, da tih prvih godina je bio i manji interes za 
broj kućica. Veći je interes bio tek 2020. kad je advent odgođen, a ove godine smo vidjeli da 
je puno veći interes na temelju poziva iskazanog interesa i onda smo odlučili da je to naj 
transparentnije napraviti putem javnog poziva, odnosno licitacije. Ove godine je bilo puno 
više zainteresiranih tako da su i neki ugostitelji koji su niz godina izlagali ostali nezadovoljni 
jer su im cijene bile previsoke pa su odustali od samog najma. Ostali su zadovoljni, ugovori 
su potpisani, oni su unaprijed uplatili prema ugovoru sve što je trebalo. Vjerujem da će ovo 
biti dobra praksa za ubuduće. 
 
MARIN LEROTIĆ 
Htio bih se osvrnuti, da neki vijećnici i ja osobno, sam bio u gradu i to sam mislio kasnije i 
pohvaliti da je zaista lijepo i svake godine volim provoditi svoje vrijeme prosincom u gradu.  
Dva pitanja su za Gradonačelnika. Prvo je vezano za stavku međunarodna suradnja i 
putovanja. U proračunu je povećano sa 200 na 700 tisuća, gotovo 3 i pol puta pa me zanima 
što je to u planu, s obzirom da se taj iznos planira? 
Drugo pitanje je vezano za neko duže razdoblje, 2023., 2024. Vidjeli smo u proračunu da se 
planira gradnja dječjeg vrtića s obzirom da znamo da su Dječji vrtići Pula i Mali svijet 
dosegnuli svoj pedagoški maksimum po standardu. Zanima me da li se planira da Dječji vrtić 
Rin Tin Tin postane mješoviti ili se planira osnivanje nove javne ustanove? 
 
ANJA ADEMI 
Vezano za prvo pitanje, mislim da se radi o povećanju sa 200 na 500 tisuća vezano za EU 
fondove i projektnu dokumentaciju ne za međunarodnu suradnju. Mislim da je proračun za 
međunarodnu suradnju ostao na istom iznosu, dok smo htjeli povećati iznos kao što znate i 
reorganizacijom ojačati naš tim koji radi na EU fondovima i smatrali smo da, iznos od 200 
tisuća kuna, koji je prije bio u tolikom iznosu u proračunu, da ga treba povećati kako bi 
ustvari mogli pružiti podršku svim strateškim projektima koje planiramo vezane uz strategiju 
razvoja urbanog područja Pule i plana razvoja Grada i za financiranje svih onih projekata koji 
će se možda pojaviti, a gdje nemamo trenutno po odjelima u proračunu novaca. 
 
ELVIRA KRIZMANIĆ-MARJANOVIĆ 
Da u pravu ste, Dječji vrtić Pula i Dječji vrtić Mali svijet su dosegli svoje limite. U Dječjem 
vrtiću Rin Tin Tin imamo 167 djece i tu ima prostora za rast. Postoje dvije mogućnosti, ili da 
se osnuje nova ustanova, što je uvijek skuplja varijanta, ili da se proširi da u Dječjem vrtiću 
Rin Tin Tin djeluju i skupine na hrvatskom jeziku. Naravno, o tome smo razmišljali već i 
razgovarali u odjelu. Razgovarali smo o tome i sa ravnateljicom Dječjeg vrtića, ali naravno, 
oko toga se mora složiti i talijanska zajednica, tako da evo predstoje nam razgovori i na tu 
temu, uglavnom razmišlja se o tome. 
 
MARIN LEROTIĆ 
Ovo što je rekla pročelnica Ademi, točno je ovo što ste rekli da ste povećali stavku od 200 na 
500 tisuća vezano za EU fondove, ali ako se ne varam, mislim da sam u pravu, da se povećala 
stavka za, kao što sam rekao, međunarodnu suradnju sa 200 na 700 tisuća kuna. O tome će 
biti vremena za razgovarati, a vezano za ovo drugo pitanje, hvala na odgovoru. Dobar dio 
odgovora sam i ja bio uvodno konstatirao pa nadam se da ćemo vidjeti i sa talijanskom 
zajednicom, ali mislim da tu treba svakako uključiti zamjenika gradonačelnika gospodina 
Cergnula, kojeg niste spomenuli, a koji je ipak izabran od strane Talijanske nacionalne 
zajednice, stoga ću uputiti svoje pitanje njemu pisanim putem. 
 



 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Radi se o tome da ovo moje pitanje nije trebalo biti na ovaj način postavljeno. Iskoristiti ću 
ovu priliku, budući da sam pitanje pročelniku Stembergeru postavila 30.11.2021. te mi je  
obećan odgovor prije sjednice vijeća pa ću onda iskoristiti priliku i postaviti ga na samom 
vijeću, a radi se o specifikaciji radova količine i cijena koje Pula parking d.o.o fakturira Gradu 
za svoje usluge, a specifično za usluge montaže i demontaže i servisa svjetleće dekoracije. 
Naime, pitanje sam postavila na temelju koje Odluke o prihvaćanju cijena radova se fakturira 
montaža i demontaža i servis svjetlećih dekoracija u gradu. U planu nabave Pula parkinga za 
ovu godinu u tu je svrhu rezervirano 700 tisuća kuna pa onda kako za druge usluge koje 
fakturira Pula parking postoji Odluka o cijeni radova na temelju kojih se sve to skupa 
fakturira za prometnu signalizaciju? Zanima me na temelju čega se fakturira montaža i 
demontaža svjetlosne dekoracije, odnosno pitanje postavljam samo zato da bih vidjela da li su 
cijene realne ili bi se na tržištu mogla postići bolja cijena? 
 
ROBERT STEMBERGER 
Što se tiče tog pitanja, za uređenje naselja u vrijeme blagdana, sa društvom Pula parking  
d.o.o. nije sklopljen ugovor za sezonu 2021.-2022., a cijena za uređenje naselja u vrijeme 
blagdana nije utvrđena Odlukom budući da ista utvrđuje tržišno po provedenom postupku 
javne nabave koji je raspisan od strane Društva kojem je povjereno blagdansko uređenje 
grada. To znači da to je pitanje prema Pula parkingu. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Zamolila bih direktora Pula parkinga za odgovor. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Ja ću se samo lagano osvrnuti malo unazad, čisto da znate. Pula parking je registriran i za 
jednu soluciju i za drugu soluciju što ste naveli. Znači, i za horizontalnu i za vertikalnu 
signalizaciju i za montažu i demontažu postojećeg blagdanskog, odnosno adventskog uređenja 
Grada Pule. I mislim da smo svi trenutno zadovoljni što je i kako je grad uređen. Čisto da 
imate u glavi jednu viziju što ću ja sad reći. Pula parking je gradu dao jednu ponudu za 
uređenje jednog rotora koji je koštao prema nama, 160 tisuća kuna, a druga firma, koju neću 
imenovati, koja dobro posluje, 240 tisuća kuna. Pula parking 9-10 godina nije dizao ni jednu 
cijenu pa usporedite cijene koje su nekad bile na tržištu gdje se za jedan znak fakturirala 
enormna količina iznosa cijene, a Pula parking fakturira i dan danas cijenu koja je ispod svih 
mogućih razina. Dakle, grad je s time dobio. Vezano za blagdanska uređenja, Pula parking je 
od Grada samo jedanput dobio nekih par stotina tisuća kuna i to je bilo 2020. kad je bila 
demontaža jer nismo znali kako ćemo poslovati s obzirom na covid situaciju. Sve je plaćeno 
iz prihodovne strane Pula parkinga. Grad nije oštećen ni za jednu lipu, građani nisu + 
oštećeni, nego je kompletno naša sezonska aktivnost, koja bude u sezoni jača, pokrila 
troškove za koje danas vi možete uživati u ovim adventskim uređenjima. Jednog dana u Glasu 
Istre objavljeno je sve legalno, koliko je plaćeno i što je plaćeno i tko je to kupio. Piše „Nova 
nabavka novogodišnjih ukrasa koštat će 900 tisuća kuna Pula parking”. Piše zašto, kako, zbog 
čega. „Pula parking kupio klizalište”. Piše zbog velikog interesa javnosti itd. Tu su vam slike 
događaja na Karolini. Tisuće građana na Karolini se skupljaju kad je Pula parking dovelo to 
klizalište u Grad Pulu. Pula parking je i te godine vodio to klizište i napravio je po meni jedan 
izuzetno sjajan posao bez da se mi hvalimo. Montaža svega toga košta. Prema tome, javna 
nabava je provedena, sve u skladu i  transparentno. Da li postoji šansa da netko treći ili peti to 
radi, zašto ne, neka se javi. Međutim, ova postojeća rasvjeta nije obična rasvjeta koja se mota 
oko stabla, koja je kupljena, ne znam, u Pevecu, da sad ne spominjemo te naše centre. Prema 
tome, radi se o najmodernijoj rasvjeti na području Hrvatske i vidite samo onaj bor, koji je 



 
koštao također, s kojim se svi s njime hvalimo, što mijenja boje u onoj količini, pa prema 
tome, vraćam se na onu stavku - Grad nije platio nikakvu cijenu za ovo što ste vi naveli. Pula 
parking kao gradska firma je sve to investirala iz svog poslovanja za koje je Društvo 
registrirano.  
 
SANJA RADOLOVIĆ 
Ja sam htjela nešto grafički prikazati, ali mi kažu da je prekasno za to, ali nema veze, snaći ću 
se za to da vam dočaram. Moje pitanje uputiti ću pročelnici Ingrid Bulian, a zanima me za 
Izmjenu i dopunu Odluke o izradi izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada 
Pule 2012. godine koji se zatim kasnije usvojio 2013. godine od strane vladajuće tadašnje 
stranke u Puli IDS-a. Zanima me urbanizacija legendarne parcele na području Marina Veruda, 
iznad Tehnomonta. Zanima me da li se na naše traženje, utvrdilo zbog čega je tada gospodin 
Ardemio Zimolo kao potpredsjednik Gradskog vijeća podnio Amandman na istu odluku 
kojim traži da se doda lokacija hotela u Marini Veruda na način da se planira nova zona 
mješovite namjene u cilju stvaranja planskih pretpostavki za realizaciju pratećih sadržaja. 
Naime, vidite kako izgleda ta zona i samo ako se prođe onuda prošetat ili provozati, to sad 
izgleda da usred jednog šumskog područja je spaljena zemlja. Nas, kao novu programsku 
platformu u ovom gradu, to je dočekalo na stolu, nismo imali druge stvari, nego jednostavno, 
investitor je imao svu urednu dokumentaciju, odobriti taj projekt, zahvaliti investitoru na 
doprinosima kojima će napuniti gradski proračun. Međutim, bili smo svi suglasni s time da 
zaista nakaradno ono izgleda, a i mene zanima danas, prvo da se dostavi svim vijećnicima 
napismeno da mogu vidjeti taj podneseni amandman gospodina Zimola i zanima me intencija 
tog amandmana. Nije mi jasno kako se netko valjda, da li se probudio ujutro i sjetio se, ja bih 
tamo sad urbanizirao zemlju. Nije mi jasno zbog čega se to napravilo, ili je to ipak bilo 
rukovođeno time kada se ulazi u prijepis posjedovnog lista, jasno se vidi da su navedeni 
suvlasnici te parcele roditelji gospodina Andija Rosande, koji je donedavno bio jako poznat u 
Gradu Pula kao zaposlenik, odnosno voditelj projekata za plaću koju neki naši sugrađani, 10 
tisuća kuna neto, mogu samo sanjati, odnosno 9 i pol, da se točnije izrazim, kao voditelj 
projekata u Fratarskom d.o.o.. Zamolila bih očitovanje. 
 
INGRID BULIAN 
Kao što ste rekli u svom pitanju. Radi se o 2012. godini i ja iskreno vjerujem da ne očekujete 
da ću imati sad odgovore na sva pitanja, odnosno sve ovo što ste iznijeli u vašem pitanju. 
Dostaviti ćemo naravno, napismeno taj amandman i možemo napraviti cijelu kronologiju 
postupaka koji su po tom pitanju provedeni. 
 
 
 
Ovime smo iscrpili vrijeme za vijećnička pitanja. Za idući put imamo šest vijećnika koji danas 
nisu  uspjeli podnijeti svoja pitanja. Zahvaljujem predstavnicima trgovačkih društava na 
sudjelovanju na ovoj sjednici. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
AD – 2.  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 7. SJEDNICE GRADSKOG 

VIJEĆA OD 16.11.2021. GODINE 



 
 
 
Na skraćeni zapisnik sa 7. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi pa predsjednica isti daje 
na glasanje te nakon glasanja utvrđuje da su tri vijećnika izašla iz vijećnice i da su se u 
međuvremenu na sjednicu registrirala dva vijećnika, tako da je od ukupno 20 registriranih 
vijećnika po točki glasalo 16 vijećnika te je 
 

 VIJEĆE sa 16 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH”, 
usvojilo, a 4 vijećnika nisu glasala, usvojilo 
 

 SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 7. sjednice Gradskog vijeća od 06.10.2021.  
 
 
 
AD -  3. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DONOŠENJU PLANA DJELOVANJA U  
  PODRUČJU PRIRODNIH NEPOGODA ZA 2022. GODINU 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Slavica 
Jelovac, pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i mjesnu samoupravu. 
 
Budući da na prijedlog Odluke nije bilo primjedbi ni rasprave, predsjednica daje na glasanje 
Točku 3. te nakon glasanja utvrđuje da je od 20 registriranih vijećnika u vijećnici prisutno 16 
vijećnika te je  
 

VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 ZAKLJUČAK   
 o donošenju plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2022. godinu 
 
 
 
AD – 4. DONOŠENJE:  
4.1. Analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Pula-Pola za 2021. godinu 
4.2. Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite Grada Pula-Pola za period 

 od 01.01.2022. - 31.12.2025. 
4.3. Plana razvoja sustava civilne zaštite Grada Pula-Pola za 2022. godinu s projekcijom 
financijskih učinaka za razdoblje 2022. - 2024. godine 

 
 

Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Slavica 
Jelovac, pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i mjesnu samoupravu. 
 
Budući da na prijedlog Odluke nije bilo primjedbi ni rasprave, predsjednica daje na glasanje 
Točku 4.1. te nakon glasanja utvrđuje da je od 20 registriranih vijećnika, u vijećnici prisutno 
16 vijećnika te je  
 

VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
usvojilo 
 ANALIZU 

stanja sustava civilne zaštite na području Grada Pula-Pola za 2021. godinu 
 

 
 Predsjednica daje na glasanje Točku 4.2. te nakon glasanja utvrđuje da je od 20 
registriranih vijećnika u vijećnici prisutno 19 vijećnika te je 



 
 

VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
usvojilo 
 SMJERNICE 

za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite Grada Pula-Pola 
za period od 01.01.2022. - 31.12.2025. 

 
 Predsjednica daje na glasanje Točku 4.3. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
usvojilo 
 PLAN 

razvoja sustava civilne zaštite Grada Pula-Pola za 2022. godinu s projekcijom 
financijskih učinaka za razdoblje 2022. - 2024. godine 
 
 
 
AD – 5.  DONOŠENJE ODLUKE O ODOBRAVANJU PROGRAMA RADA 
  SAVJETA MLADIH GRADA PULE ZA 2022. GODINU 
 
Predlagatelj je Savjet mladih Grada Pule te je obrazloženje o Programu rada dao Polo Pelesk, 
predsjednik Savjeta mladih. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su Marin Lerotić, Milan Rašula i Dušica Radojčić,  
objašnjenje o projektu „Europe goes local” dala je Elvira Krizmanić Marjanović. 
 
 Predsjednica daje na glasanje Točku 5. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  

 
 ODLUKU  
 o odobravanju Programa rada Savjeta mladih Grada Pule za 2022. godinu 
 
 
 
AD – 6.  DONOŠENJE ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA 
  FINANCIRANJE AKTIVNOSTI POLITIČKIH STRANAKA I  
  NEZAVISNIH VIJEĆNIKA GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULA-POLA  

ZA 2022. GODINU 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Anja 
Ademi, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je vijećnica Ana Fonović. 
 
Predsjednica daje na glasanje Točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  

 
 ODLUKU  
 o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih stranaka i nezavisnih 
 vijećnika Gradskog vijeća Grada Pule-Pola za 2022. godinu 
AD – 7.  DONOŠENJE ODLUKE O DOPUNI ODLUKE O RASPODJELI  
  REZULTATA ZA 2020. GODINU 



 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Vesna 
Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Mirko Jurkić, a dodatno objašnjenje dala je 
pročelnica Vesna Sajić. 
 
 Predsjednica daje na glasanje Točku 7. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  

 
 ODLUKU  
 o dopuni Odluke o raspodjeli rezultata za 2020. godinu  
 
 

- pauza od 13:50 do 14:15 – 
 
 

 
AD – 8.  DONOŠENJE 
8.1. Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja  

Stanice Istra na području Grada Pula-Pola za 2022. godinu 
8.2. Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 
8.3. Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 
8.4. Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. godinu 
8.5. Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti Grada Pule za    

2022. godinu  
8.6. Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2022. godinu 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule Filip Zoričić pa isti daje uvodnu riječ: Što donosi 
proračun za 2022. godinu? Donosi kratkoročan, srednjoročan i dugoročan plan razvoja Grada. 
Stvara i poboljšava identiteta grada. Pametan grad kroz nova prometna rješenja i 
infrastrukturu. Donosi jasan komunalni red. Želimo da Pula bude zeleni grad. Želimo da Pula 
bude pametan grad. Želimo raditi još više na zaštiti okoliša, energetskoj učinkovitosti, 
gospodarenju otpadom i želimo da Pula bude apsolutno transparentan grad u jasne četiri 
točke. Aplikaciju za otvoren proračun, potpuno otvoreni GIS, potpuno transparentno 
financiranje medija i uvođenje ISO Standarda 37001 za upravljanje antikorupcijom kao prvi 
grad u Hrvatskoj koji će to provesti. Istaknut ću nekoliko važnih točaka. Napokon krećemo i u 
izmjene GUP-a, ovim proračunam, u suradnji s društvom arhitekata i stručnjacima. Grad će 
slušati struku. Stvaramo nove javne urbane prostore gdje ističem Pragrande. Stvaramo 
predispozicije za uređenje Štinjana kao jedne zone grada koja je apsolutno građevinski 
zapuštena. Gotovo 2 milijuna kuna želimo uložiti u gospodarenje otpadom. Donosimo novu 
odluku o uvjetima sufinanciranja obnove pročelja i u tom dijelu želimo urediti grad. Krećemo 
dokumentacijom ove godine za rekonstrukciju napokon Giardina, koju vidimo kao aleju 
pulskih velikana i dokumentaciju obnove Kupališta Stoja kao identiteta povijesti našeg grada. 
Kroz komunalni sustav i imovinu u razvoju prometa uvodimo novu regulaciju vezano uz 
odluku o opskrbi, ulažemo gotovo 60 milijuna kuna za dokumentaciju rekonstrukcije 
Kandlerove ulice, proboja uspona na Kaštel, dječja igrališta na Velom Vrhu, biciklističke 
staze i uređenje Marsovog polja. Gotovo 50 milijuna kuna za održavanje komunalne 
infrastrukture i napokon počinjemo graditi stanove prema novoj odluci o dodjeli stanova u 
koje se uključuje mlade. Društvene djelatnosti mladih, kultura i civilno društvo, već toliko 
puta rečeno, koliko je stalo svima nama do škola i vrtića, do rada u jednoj smjeni. Europski 
novac koji nas čeka. Čeka nas zapravo puno posla. Ponosni smo zajedno s partnerima na 
uvođenju građanskog odgoja u svih jedanaest škola i produženi boravak u osnovnim školama 
za cijelu godinu i za djecu s poteškoćama. Povećat ćemo iznos za stipendije sa milijun na 



 
milijun i dvjesto tisuća kuna i to je za početak. Planiramo ulagati u sportsku infrastrukturu, 
planirati ulagati u kulturu i dopustite mi, da ne ulazim u detalje, za mene nekoliko važnih 
završnih riječi. Naravno da svaki proračun može biti bolji. Da, istina je, želimo bolju gradsku 
upravu, dinamičniju, otvoreniju, transparentniju. Treba nam jača uprava jer nas čeka europski 
novac. 2022. godina je priprema za ogromne infrastrukturne promjene u gradu od prometa, 
fasada, do ulaganja u izradu garaža, doma umirovljenika, vrtića i škola, ali i stvaranje Pule 
kao centra za inovacije, start up-ove, freelancer-e u suradnji sa sveučilištem i Info bipom i 
ostalima. Želimo srediti ceste, parkove, biciklističke i pješačke staze, ali ne možemo sve u 
jednoj i prvoj godini. Kao što želimo europsku ustanovu i ljepši INK, nogometni kampus i 
rivu. Želimo suradnju sa općinama puljštine, sa županijom i državom. Dosta je okrivljavanja, 
optuživanja i nemara jer imamo isti cilj- bolju Pulu, Istru i Hrvatsku, ali ne samo za nas koji 
smo ovdje danas, nego za našu djecu i to je motivacija. Osobno želim Pulu istih i jednakih, a 
ne odabranih i tu tražim pomoć svih vas. Nećemo samo govoriti o transparentnosti nego ćemo 
je provoditi i živjeti. Želim da skupa promišljamo o gradu i pozicija i opozicija, dosta je 
jednoumlja, ali dosta je i podjela. Dosta je povratka u prošlost, želimo graditi naš grad za svih, 
bez obzira na razlike jer razlike su upravo bogatstvo našeg grada. Moramo biti spremni na 
kritiku, ali svi, pozicija i opozicija, prvi ja, ali konstruktivnu, staloženu i argumentiranu 
kritiku koja će nas jačati. Ovaj proračun je nečiji početak, naš početak, moj početak. Zato na 
početku ovog novog razdoblja od 1. siječnja nadaje, ispričavam se ako sam u svojim 
nastupima bio bahat i bezobrazan, ali to isto očekujem od svih nas. Poniznost i skromnost, 
trud i rad, samo to, bez obzira na drugačiji pogled. Želim mir, staloženost, konstruktivnost. 
Ljudi i građani su umorni od svađa, predrasuda i osuda, a umorni su i od licemjerja. Ono što 
smo obećali u predizbornoj kampanji, svi mi, to će se realizirati u sljedeće četiri godine, ali ne 
može sve odmah, a bio bih najsretniji da može. Znate da je tome tako. Pozivam vas da 
podržite proračun da skupa pokrenemo Pulu. Nastavimo što je bilo dobro, a promijenimo što 
nije. Zašto? Jer želimo biti slobodni ljudi i slobodno društvo i slobodan grad. Danas je 
obljetnica smrti velikog Vlade Gotovca. Meni je to osobno jako emotivno i simbolično pa 
dopustite da ovaj uvid završim jednim citatom važnim za svih nas. 
„I znam, sasvim sigurno znam, da ću ovoj ljubavi i s ovom ljubavi, u ovom dostojanstvu i s 
ovim dostojanstvom, živjeti kad me ne bude i to je moja radost i to je moja snaga kao i svih 
vas i nas ovdje.” 
 
Dalje, obrazloženje o programima i očitovanje o podnesenim Amandmanima Kluba vijećnika 
IDS-ISU-ZELENI, daju pročelnici: 
 - točka 8.1. Slavica Jelovac, pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i mjesnu 
samoupravu  
 - točka 8.2., 8.3. i 8.4. Robert Stemberger, pročelnik Upravnog odjela za komunalni 
sustav i upravljanje imovinom 
 - točka 8.5. Elvira Krizmanić Marjanović, pročelnica Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti i mlade 
 - točka 8.6. Lena Radunić, pročelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog 
društva 
 
Predsjednica vijeća sažima Amandmane koje je podnio Klub vijećnika IDS-ISU-ZELENI, 
tako da bi nas i građani koji nas prate uživo mogli bolje pratiti što se zbiva budući da ova 
Točka 8. ima, kao što smo rekli, 6 podtočaka. Amandmani su podnijeti na tri podtočke, 
odnosno na podtočku 8.2. na Prijedlog građenja komunalne infrastrukture, na podtočku 8.5. 
na Zaključak o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti i na podtočku 8.6. 
dva Amandmana na Zaključak o Programu javnih potreba u kulturi. 
Ukoliko podnositelj amandmana želi, ponovo iste obrazložiti, pozivam predstavnika Kluba 
vijećnika IDS-ISU-ZELENI da obrazloži Amandmane. 
 
Vijećnica Elena Puh Belci obrazlaže podnesene Amandmane. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjeluje Elena Puh Belci (IDS-ISU-ZELENI), Siniša 
Gordić (SDP). Na izlaganje vijećnika Siniše Gordića za ispravak netočnog navoda javile su se 
Elena Puh Belci i Marija Marković-Nikolovski. 



 
 
Predsjednica vijeća daje prijedlog da prema čl. 45. Poslovnika odgovor se može davati u 
tijeku rasprave pa onda ukoliko predlagatelj ili njegovi predstavnici žele odgovoriti na ovo, 
mogu, ako ne ćemo pričekati sve intervencije, pa ćemo na kraju odgovoriti. 
 
U ime kluba su sudjelovali Elena Puh Belci, Siniša Gordić; U pojedinačnoj raspravi: Ivana 
Mohorović, Milan Rašula, Massimo Brajuha, Miodrag Čerina, Ardemio Zimolo, Sean 
Soldatić, Siniša Gordić, Mirko Jurkić, Miha Paus, Marin Lerotić, a odgovore na pitanja i 
dodatna objašnjenja dali su Elvira Krizmanić Marjanović. Lena Radunić i Robert Stemberger, 
Anja Ademi, gradonačenik Filip Zoričić i Bruno Cergnul. 
 
Sjednici se priključio Miodrag Čerina i Monica Derocchi te je prisutno i prijavljeno 22 
vijećnika. 
 
Predsjednica daje na glasanje Točku 8.1. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 22 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 PROGRAM  
 javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja Stanice 
Istra na području Grada Pula-Pola za 2022. godinu 
Za točku 8.2. predsjednica vijeća poziva Elenu Puh Belci, predlagateljicu Amandmana, da se 
izjasni da li ostaje kod preostalog dijela Amandmana kojeg Gradonačelnik nije prihvatio. 
Dakle, Gradonačelnik je djelomično prihvatio Amandman na način da se prihvaća dio 
Amandmana kojim se predlaže da se u točki II Nerazvrstane ceste dodaju objekti: 

- Banovčeva ulica u iznosu od 50.000,00 kuna i  
- Osječka ulica u iznosu od 50.000,00 kuna,  

na način da iznos za točku II sada iznosi 14.335.000,00 kuna, dok se istovremeno iznos za 
točku V Javne zelene površine smanjuje za iznos od 100.000,00 kuna i iznosi 1.350.000,00 
kuna, a da navedeno smanjenje tereti objekat naveden pod 2. Marsovo polje, za koji se 
objekat sada osigurava iznos od 150.000,00 kuna, umjesto dosadašnjih 250.000,00 kuna. Na 
preostali dio Amandmana daje se negativno mišljenje. 
 
Elena Puh Belci izjavljuje do ostaje kod Amandmanu. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje preostali dio Amandmana Kluba vijećnika IDS-ISU-
ZELENI koji predlagatelj Gradonačelnik nije prihvatio te utvrđuje da je  
 
VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, 11 glasova  „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova   

NIJE USVOJILO 
 Amandman Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
 
Predsjednica daje na glasanje Točku 8.2. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 9 „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 PROGRAM  
 građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu čiji sastavni dio postaje dio   
 Amandmana kojeg je gradonačelnik prihvatio 
 
 
Predsjednica daje na glasanje Točku 8.3. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 9 „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 PROGRAM  



 
 održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 
 
 
Predsjednica daje na glasanje Točku 8.4. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 22 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 PROGRAM  
 utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. godinu 
 
 
Za točku 8.5. predsjednica vijeća poziva Elenu Puh Belci, predlagateljicu Amandmana, da se 
izjasni da li ostaje kod Amandmana kojeg Gradonačelnik nije prihvatio. 
 
Elena Puh Belci izjavljuje do ostaje kod Amandmana. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Amandman Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI kojeg 
Gradonačelnik nije prihvatio te utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 10 glasova „ZA“, 10 glasova  „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova  
  
 ODBILO  
 Amandman Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
Predsjednica daje na glasanje Točku 8.5. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 10 „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 ZAKLJUČAK  
 o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti Grada Pule za 2022. 
godinu  
 
Za točku 8.6. predsjednica vijeća poziva Elenu Puh Belci, predlagateljicu Amandmana, da se 
u ime Kluba, obzirom da je Gradonačelnik prihvatio Amandam1., izjasni da li ostaje kod 
Amandmana 2. na Programa javne potrebe u kulturi kojeg Gradonačelnik nije prihvatio. 
 
Elena Puh Belci izjavljuje do ostaje kod Amandmana. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Amandman 2. Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI kojeg 
Gradonačelnik nije prihvatio te utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 9 glasova „ZA“, 11 glasova  „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa   
  
 ODBILO  
 Amandman Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
 
 
Predsjednica vijeća upoznaje vijećnike još jednom s čl. 86. Poslovnika: „Ako se prilikom 
glasanja o amandmanu za njegovo prihvaćanje izjasni manje od polovice nazočnih vijećnika, 
predsjednik vijeća može odmah utvrditi da je amandman odbijen.” 
 
Predsjednica daje na glasanje Točku 8.6. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 

VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 10 „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  

 
 ZAKLJUČAK 



 
 o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2022. godinu čiji je sastavni dio, 
temeljem čl. 48. Poslovnika, postao Amandman 1. Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
 
 

- pauza od 17:00 do 17:20 h - 
 
 
 
AD – 9.  DONOŠENJE: 
9.1. Proračuna Grada Pule za 2022. godinu i projekcije Proračuna Grada Pule za 2023.  
       i 2024. godinu 
9.2. Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2022. godinu 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, te je obrazloženje o prijedlogu akata i mišljenje o 
podnesenim Amandmanima Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI dala Vesna Sajić, pročelnica 
Upravnog odjela za financije i gospodarstvo. 
 
Klub vijećnika IDS-ISU-ZELENI podnio je na Proračun dvije grupe amandmana i to 
- amandmane od 1. do 8. vezani uz komunalne djelatnosti te  
-amandmane od 1. do 6. vezano za društvene djelatnosti 
 
Predsjednica vijeća rezimira Amandmane koje je podnio Klub vijećnika IDS-ISU-ZELENI, 
koji je na Proračun podnio dvije grupe amandmana i to 
- amandmane od 1. do 8. vezani uz komunalne djelatnosti te  
- amandmane od 1. do 6. vezano za društvene djelatnosti 
S obzirom da su pročelnici već detaljno obrazložiti te Amandmane, pozivam predstavnicu 
Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI da se izjasni da li želi dodatno obrazložiti sve Amandmane 
koje su podnijeli. 
 
Vijećnica Elena Puh Belci izjavljuje da su amandmani obrazloženi od strane pročelnice. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjeluje Dušica Radojčić (MOŽEMO), Sanja Radolović 
(SDP), Martin Lerotić (IDS-ISU-ZELENI). U pojedinačnoj raspravi: Mirko Jurkić koji ujedno 
podnosi amandman na sjednici koji se odnosi na analizu, pripremu i izradu projektne 
dokumentacije za obnovu lukobrana u pulskom zaljevu u pisanom obliku. 
 
Predsjednica vijeća čita proceduru podnošenja Amandmana: Prema čl. 47. Poslovnika 
iznimno vijećnik može podnijeti Amandman i na sjednici gradskog vijeća u toku rasprave ako 
se većina prisutnih vijećnika s time složi. Takav Amandman podnosi se pismeno, uz 
obrazloženje. 
 
Predsjednica vijeća čita podneseni Amandman, a nakon toga će se vijećnici glasovanjem 
izjasniti da li će se o njemu raspravljati.  
 

Predsjednica određuje pauzu od dvije minute. 
 
 
Nakon pauze Predsjednica vijeća daje na glasanje Prijedlog za uvrštavanje Amandmana 
Mirka Jurkića podnesenog u tijeku rasprave na Prijedlog proračuna te nakon glasanja utvrđuje 
da je registrirano 22 vijećnika i da je sjednicu napustila vijećnika Marija Marković-
Nikolovski te da je  
 

VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, 1 glasom „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom 
usvojilo  
  PRIJEDLOG 

 za uvrštavanje Amandmana Mirka Jurkića podnesenog u tijeku rasprave na prijedlog 
Proračuna 



 
 
 
Predsjednica vijeća daje riječ vijećniku Mirku Jurkiću da iznese uvodno obrazloženje nakon 
čega Gradonačelnik Filip Zoričić daje negativno mišljenje s obzirom na zakonsku zapreku 
usvajanja amandmana na način kako je predložen. 
Predsjednica vijeća čita Zakon o proračunu u vezi s Prijedlogom iz ovog Amandmana da se 
dio proračunske zalihe prebaci na stavku izrade elaborata ili studije obnove pulskog 
lukobrana. „Prijedlozi iz stavka 2. ovog članka ne smiju biti na teret proračunske zalihe, na 
teret dodatnog zaduživanje ili već ranije preuzetih obaveza.” 
 
Predsjednica vijeća ne bi nastavila raspravu na ovu temu budući da Zakon ne dopušta da se 
ovaj Amandman usvoji te traži od vijećnika Mirka Jurkića da se izjasni da li ostaje kod 
Prijedloga Amandmana s obzirom da zakonski nije provediv. 
 
Vijećnik Mirko Jurkić izjavljuje da ostaje pri Amandmanu. 
 
Gradonačelnik Filip Zoričić dodaje dodatni komentar o tome da Grad već razmatra uređenje 
lukobrana te predsjednica izvješćuje da će se o amandmanu glasati nakon dovršetka rasprave. 
 
U daljnjoj pojedinačnoj raspravi sudjelovali su Milan Rašula, Siniša Gordić, Sanja Radolović, 
Ardemio Zimolo a odgovore na pitanja i dodatna objašnjenja dali su Vesna Sajić i 
Gradonačelnik Filip Zoričić. 
 
Za točku 9.1. Predsjednica vijeća poziva Elenu Puh Belci, predlagateljicu Amandmana u ime 
Kluba, da se izjasni da li ostaje kod 1. i 2. grupe Amandmana na Prijedlog proračuna s 
napomenom da je Gradonačelnik u 1. grupi Amandmana (pod brojem 1. do 8.) prihvatio 
Amandmane 7. i 8. koji tako postaju sastavni dio proračuna, dok je na prvih šest Amandmana 
dao negativno mišljenje. U 2. grupi Amandmana Gradonačelnik je dao negativno mišljenje na 
sve Amadmande (od broja 1. do 6.).  
 
Elena Puh Belci izjavljuje do ostaje kod Amandmana. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje 1. grupu Amandmana Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
- Amandman broj 1. kojeg Gradonačelnik nije prihvatio te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 9 glasova „ZA“   
  
 ODBILO  
 Amandman broj 1. Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje 1. grupu Amandmana Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
- Amandman broj 2. kojeg Gradonačelnik nije prihvatio te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 9 glasova „ZA“ 
  
 ODBILO  
 Amandman broj 2. Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje 1. grupu Amandmana Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
- Amandman broj 3. kojeg Gradonačelnik nije prihvatio te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 9 glasova „ZA“   
  
 ODBILO  
 Amandman broj 3. Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
 



 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje 1. grupu Amandmana Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
- Amandman broj 4. kojeg Gradonačelnik nije prihvatio te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 9 glasova „ZA“   
  
 ODBILO  
 Amandman broj 4. Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje 1. grupu Amandmana Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
- Amandman broj 5. kojeg Gradonačelnik nije prihvatio te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 9 glasova „ZA“   
  
 ODBILO  
 Amandman broj 5. Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje 1. grupu Amandmana Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
- Amandman broj 6. kojeg Gradonačelnik nije prihvatio te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 9 glasova „ZA“  
  
 ODBILO  
 Amandman broj 6. Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje 2. grupu Amandmana Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
- Amandman broj 1. kojeg Gradonačelnik nije prihvatio te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 8 glasova „ZA“  
  
 ODBILO  
 Amandman broj 1. Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje 2. grupu Amandmana Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
- Amandman broj 2. kojeg Gradonačelnik nije prihvatio te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 9 glasova „ZA“   
  
 ODBILO  
 Amandman broj 2. Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje 2. grupu Amandmana Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
- Amandman broj 3. kojeg Gradonačelnik nije prihvatio te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 9 glasova „ZA“   
  
 ODBILO  
 Amandman broj 3. Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje 2. grupu Amandmana Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
- Amandman broj 4. kojeg Gradonačelnik nije prihvatio te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 9 glasova „ZA“   
  
 ODBILO  
 Amandman broj 4. Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 



 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje 2. grupu Amandmana Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
- Amandman broj 5. kojeg Gradonačelnik nije prihvatio te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 9 glasova „ZA“ 
  
 ODBILO  
 Amandman broj 5. Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje 2. grupu Amandmana Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
- Amandman broj 6. kojeg Gradonačelnik nije prihvatio te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 9 glasova „ZA“ 
  
 ODBILO  
 Amandman broj 6. Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Amandmana vijećnika Mirka Jurkića koji je podnijet 
tijekom sjednice te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 7 glasova „ZA“ 
  
 ODBILO  
 Amandman vijećnika Mirka Jurkića. 
 
 
 
Predsjednica daje na glasanje Točku 9.1. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 9 „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
  
 PRORAČUN 

Grada Pule za 2022. godinu i projekcije Proračuna Grada Pule za 2023. i 2024. godinu  
zajedno sa usvojenim Amandmanima 7. i 8. iz 1.grupe koji su postali sastavni dio akta 

 
 
 
Predsjednica daje na glasanje Točku 9.2. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 9 „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
  
 ODLUKU  
 o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2022. godinu 
 
 
  
 
 
 
 
AD – 10.  DONOŠENJE:  
10.1. Odluke o prijedlogu kandidata za članove Nadzornog odbora trgovačkog društva Luka 

Pula  d.o.o. 



 
10.2. Odluke o prijedlogu kandidata za člana Nadzornog odbora trgovačkog društva  IVS- 

Istarski vodozaštitni sustav  d.o.o. 
10.3. Odluka o prijedlogu kandidata za člana Nadzornog odbora trgovačkog društva Zračna 

luka Pula  d.o.o 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akta dao 
Nebojša Nikolić, predsjednik Povjerenstva za provedbu postupka javnog natječaja za izbor 
kandidatkinja i kandidata za članove nadzornih odbora 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je Mirko Jurkić. 
 
 
Predsjednica daje na glasanje Točku 10. 1. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, 6 glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa (jedan 
vijećnik je izašao iz prostorije), donijelo 
  

ODLUKU 
o prijedlogu kandidata za članove Nadzornog odbora 
trgovačkog društva Luka Pula  d.o.o. 

 
 
Predsjednica daje na glasanje Točku 10. 2. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, 7 glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa donijelo  
  

ODLUKU 
o prijedlogu kandidata za člana Nadzornog odbora 
trgovačkog društva IVS- Istarski vodozaštitni sustav  d.o.o. 

 
 
Predsjednica daje na glasanje Točku 10. 3. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, 7 glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa donijelo  
 ODLUKU 

o prijedlogu kandidata za člana Nadzornog odbora 
trgovačkog društva Zračna luka Pula  d.o.o 

 
 
 
AD – 11. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O  
  LOKALNIM POREZIMA GRADA PULA- POLA   
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta te podnesenom 
amandmanu Gradonačelnika dao Robert Stemberger, pročelnika Upravnog odjela za 
komunalni sustav i upravljanje imovinom. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je Milan Rašula, a odgovor na pitanje je dao Robert 
Stemberger te dodatni komentar je dala Dušica Radojčić. 
 
 
Predsjednica daje na glasanje Točku 11. s napomenom da je Amandman Gradonačelnika 
postao sastavni dio akta te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 21 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 ODLUKU 



 
 o izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim porezima Grada Pula-Pola  
 
 
 
Time je dnevni red iscrpljen te Predsjednica zaključuje 8. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conslusa la 8 sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 
 
 
 

Dovršeno u 19:52 sati 
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GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
 
ZAPISNIČAR        PREDSJEDNICA 
Bojana Petrović         Dušica Radojčić 
 
 
 


